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Protokół Nr XLV/2023 
z XLV Sesji Rady Gminy Stanisławów 

z dnia 11 października 2023 roku. 

 

XLV Sesja Rady Gminy Stanisławów odbyła się w dniu 11 października 2023 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy Stanisławów i trwała od godz. 16:01 do godz. 17:56. Dwanaścioro 

radnych uczestniczyło w sesji osobiście, (w sesji nie uczestniczyła Radna Mirosława Bielicka, Sylwia 

Buczek i Janina Weselińska). 
W obradach poza Radnymi udział wzięli: 

 Kinga Sosińska- Wójt Gminy, 

 Hanna Pietrzyk - Sekretarz Gminy, 

 Danuta Słowik- Skarbnik Gminy, 

 Paweł Pleśniak- Radca Prawny, 

 Sołtysi wsi, 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych. 

 

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 

Otwarcia XLV Sesji Rady Gminy Stanisławów dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Waldemar Zbytek.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
 Radni nie zgłosili pytań. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Stanisławów.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego o działalności między sesjami, w tym informacje o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i zadań między sesjami, w tym informacje 

o udzielonych odpowiedziach na złożone interpelacje i zapytania. 

6. Sprawozdanie przewodniczących stałych Komisji z prac Komisji między sesjami oraz zajęcie 

stanowiska Rady w sprawach wniosków Komisji, których tematów nie uwzględniono w po-

rządku sesji. 

7. Wolne wnioski i pytania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXVII/311/2022 Rady Gminy Stanisła-

wów z dnia 18 listopada 2022 r. w sprawie przyjęcia "Regulaminu dostarczania wody i odpro-

wadzania ścieków na terenie Gminy Stanisławów". (druk nr 385) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/46/2019 Rady Gminy Stanisławów z dnia 

22 maja 2019 roku w sprawie inkasa podatków: od nieruchomości, rolnego i leśnego. (druk nr 

386) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ołdakowizna. (druk nr 387) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej nr 221227W poprzez wyłą-

czenie z użytkowania na terenie Gminy Stanisławów. (druk nr 388) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na 2023 rok. (druk nr 389) 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stanisławów 

na lata 2023-2033. (druk nr 390) 

14. Zamknięcie obrad.   

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie porządek obrad w 

przedstawionej treści. 

Głosowanie: 12 głosów – za, (głosowało 12 radnych). Porządek został przyjęty jednogłośnie.  
 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z XLIV Sesji Rady 

Gminy Stanisławów? 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z XLIV Sesji Rady Gminy z dnia 

19 lipca 2023 r. 

Głosowanie: 12 głosów – za, (głosowało 12 radnych). Protokół z XLIV Sesji Rady Gminy został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o uroczystościach jakie odbyły się na terenie 

powiatu oraz gminy, projektach, spotkaniach z mieszkańcami gminy, harcerzami oraz 

przeprowadzonych zebraniach sołeckich. Pan Waldemar Zbytek odczytał informacje na temat 

sprawozdania z pism, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie między sesjami - załącznik nr 1.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad. 5 

Pani Kinga Sosińska - Wójt Gminy Stanisławów złożyła sprawozdanie z wykonania uchwał 

podjętych na XLIV Sesji Rady Gminy i z realizacji zadań między sesjami – załącznik nr 2.  
Pani Hanna Pietrzyk poinformowała o tym, że w naszej gminie zostały utworzone cztery dodatkowe 

obwody do głosowania tj. w Cisówce, Lubominie, Wólce Czarnińskiej i Rządzy, zagwarantowanym 

transporcie podczas wyborów, oraz poprosiła sołtysów wsi aby poprzez przygotowane ogłoszenia 

poinformowali mieszkańców o nowych obwodach.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad. 6 

Radny Waldemar Czaplicki – Przewodniczący komisji przedstawił sprawozdanie z prac Komisji 

Społecznej, Ekologii i Bezpieczeństwa - załącznik nr 3. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

Radny Zygmunt Ochman – Przewodniczący komisji przedstawił sprawozdanie z prac Komisji 

Budżetu i Gospodarki – załącznik nr 4. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto chciałby zabrać głos w punkcie 7 ? 

Pan  zabrał głos jako pierwszy i zauważył, że grób żołnierki AK biorącej udział 

w powstaniu 1 sierpnia 1944 r., na cmentarzu w Pustelniku powinien być bardziej zadbany. 

[1]
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Informacja była przekazywana w poprzednim roku do OSP w Pustelniku i sołtysa. Powinna być ta 

sprawa zauważona, tym bardziej, że szkoła w Pustelniku jest im. Armii Krajowej. Kolejna sprawa, to 

brak uczczenia przynajmniej minutą ciszy rzezi wołyńskiej, bratobójczej zbrodni w której zginęło tak 

wielu ludzi. Trzecia sprawa, to pytanie dotyczące „Narodowego czytania”, kto finansuje tą akcję i co 

nam daje taka inscenizacja, do czego się przyczynia ?  

Radna Dominika Siedlecka udzieliła odpowiedzi dotyczącej „Narodowego czytania” i wyjaśniła, 

że jest to już dwunasta osłona. W tym roku czytane były fragmenty „Nad Niemnem” Elizy 

Orzeszkowej. Biblioteka podlega pod Gminnego Ośrodka Kultury i poszczególne paragrafy 

pozwalają na finansowanie takich akcji. Takie wydarzenia promują czytelnictwo i zawsze po takim 

dniu zwiększa się ilość osób, która chce ponownie przeczytać przypominane dzieło w „Narodowym 

czytaniu”.  

Pan  zadał pytanie skierowane poprzez niego od mieszkańca gminy, kto 

decyduje o przyznawaniu mieszkań socjalnych i jaka jest procedura ?  

Pani Wójt odpowiedziała, że jest powołana komisja, są odpowiednie kryteria i ostatnio dwa takie 

mieszkania zostały przydzielone. Jeśli jest potrzeba, to oczywiście odpowiednie dokumenty możemy 

przedstawić.  

Pan  zauważył, że dobrze jest iż są przeprowadzane kontrole wywozu ścieków, 

jednak czy jest przeprowadzana kontrola częstotliwości wywozu tych ścieków.  

Pan Arkadiusz Reding – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej potwierdził, że ten temat 

również jest kontrolowany.   
Pan  spytał co dzieje się w temacie drogi w Małym Stanisławowie i dlaczego 

sprawa trwa tak długo ? 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedziała, że czekamy tylko na decyzję ze starostwa, a 

procedury u nich trwają bardzo długo.  

Pan  zapytał dlaczego w sprawie DK 50 i obwodnicy południowej nic się nie 

dzieje skoro stanowisko Rady Gminy z dnia  26 lutego 2021 r. było (poza jednym głosem) za budową 

obwodnicy.   

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedziała, że cały czas jest procedowana obwodnica i 

znalazły się środki w Urzędzie Marszałkowskim aby rozpocząć prace przygotowawcze do 

pierwszego – południowego odcinka obwodnicy Stanisławowa. Te prace wymagają czasu i wielu 

przygotowań. Na spotkaniu z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad wyraźnie było  

powiedziane, że GDDKiA obwodnicy Stanisławowa nie zrobi na DK 50, a obwodnica DK 50 - jako 

droga wojewódzka 637, to ewentualny kolejny etap jak będzie skończony pierwszy etap.    

Pani Monika Krupa – Kierownik Referatu Inwestycji, Remontów i Ochrony Środowiska dodała, 

że odnośnie drogi DK 50 zostały wydane dwie decyzje środowiskowe i obie były zaskarżone do SKO. 

Samorządowe Kolegium Odwoławcze wróciło decyzje do ponownego rozpatrzenia. Jest 

przygotowany projekt decyzji i po spotkaniu z GDDKiA i mieszkańcami będzie wydana kolejna 

decyzja.   

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że gmina nie jest właścicielem DK 50. Problem 

bezpieczeństwa dotyczy wszystkich wiosek na całej długości, nie tylko Stanisławowa.  

Pan  w ostatnim pytaniu przypomniał temat racjonalnego zużycia wody. 

Zasugerował aby przypomnieć mieszkańcom o podlewaniu grządek i napełnianiu basenów w 

godzinach np. nocnych a nie w czasie gdy większość mieszkańców rano i wieczorem musi korzystać 

z wody. Sesja Rady Gminy jest ważnym momentem w życiu gminy, podejmowane są tu istotne 

tematy i nie jest to spotkanie jedynie  towarzyskie.    

Pan Leonard Zdanowicz - Radny Powiatu Mińskiego zabrał głos odnośnie służby zdrowia. 

Podkreślił, że Szpital Powiatowy w Mińsku Mazowieckim – jak wszyscy wiedzą - jest w ciężkiej 

sytuacji finansowej ale nie jest zamykany. Jest cały czas finansowany i odbywają się w nim remonty 

oddziałów. Kolejny temat, to przypomnienie że sprawa obwodnicy trwa od 1991 r., ponieważ 

[1]
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inwestycja jest blokowana przez kilka osób, które napisały protest. To nie jest sprawa nowa, ta 

sytuacja ciągnie się od wielu lat i należy wspierać władze samorządowe aby wreszcie wszystko doszła 

do skutku. Obecnie mamy 2023 r. i do tego czasu DK 50 i 637 - wszystko byłoby zrobione, gdyby 

nie kilka podpisów pod protestem. Liczymy na to, że spotkanie z GDDKiA, sołtysami wsi, 

mieszkańcami, samorządem przyniesie odpowiedni skutek i DK 50 zostanie zrobiona. 
  Pan Waldemar Czaplicki – Przewodniczący Komisji Społecznej, Ekologii i Bezpieczeństwa 

odpowiadając na pytania pana   przypomniał jak wieloma rozległymi tematami 

zajmuje się komisja społeczna.    

Pan  spytał o gwarancję tajności głosowania w wyborach ? 

Pani Wójt odpowiedziała, że wszelkie działania ze strony gminy są realizowane, analizowane i 

doprecyzowane zgodnie z kodeksem wyborczym. Nigdy wcześniej (będąc członek komisji czy 

przewodniczącym) nie zdarzały się sytuacje naruszające jakikolwiek zakres przepisów prawa i w tych 

wyborach zapewne też tak będzie.  

Pan Tomasz Płochocki – Sołtys  wsi Borek Czarniński upewnił się co do ilości nowych obwodów 

wyborczych, w tym w Lubominie i Wólce Czarnińskiej. Jaki jest cel tworzenia nowych obwodów w 

sołectwach tak blisko sąsiadujących ? 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że nie jest to decyzja gminy tylko komisarzy 

wyborczych. Gmina realizuje ustawowe obowiązki. Wybory się odbędą i chodzi o pomoc 

mieszkańcom, osobom starszym, którzy mogą się pogubić do którego lokalu wyborczego mają się 

udać, dlatego zostały przygotowane wydruki i prośba o informowanie wszystkich o nowych 

obwodach. Podobnie sprawa tyczy się podatku od nagród dla nauczycieli (odpowiadając na pytanie 

pana  – to nie jest decyzja gminy, że podatek jest naliczany jest to decyzja rządu. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem pytań zakończył pkt.7. 
      

Ad. 8 

Pan Arkadiusz Reding – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej omówił zmiany Uchwały 

nr XXXVII/311/2022. Podstawa zmiany tej uchwały wynika z wyroku Sądu Administracyjnego, który 

zarzucił nieścisłości w § 9, § 10, § 11, § 12, § 14, § 19. Każdy z tych paragrafów został uchylony ze 

względu na fakt, że dokonano zmian zapisów ustawowych, a jako uchwałodawca nie możemy zmieniać 

zapisów ustawowych. Rekomendacja Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego dotyczyła zawarcia 

punktów od 1 do 3 w § 9. Pan Arkadiusz Reding szczegółowo przedstawił kolejne zmiany w uchwale. 

Poinformował o zmianie w § 12 ust.1 dotyczącym zamianie dni w zakresie rozpatrywania wniosków na 

przyłącze – nie 30 a 21 lub 45, w Rozdziale 7, § 14 w którym usunięto jeden ustęp, w § 19 ust.1 zmiana 

dotyczyła ilości dni (20 dni) przed planowanym terminem odcięcia wody, a w przypadku awarii 

zwyczajowo ma powiadomić niezwłocznie (ust.2).  

Przewodniczący Rady Gminy dodał tylko, że sprawa toczyła się w sądzie ponieważ Urząd 

Marszałkowski nie zdążył, Wojewoda nie uchylił uchwały, a wówczas moglibyśmy zmienić co potrzeba. 

Należy to zmienić zgodnie z wyrokiem sądu, więc zmienimy.    

Radny Waldemar Czaplicki poprosił o doprecyzowanie Rozdz.3 § 8 i otrzymał odpowiedź od 

Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej oraz Radcy Prawnego. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  
Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 11 głosów – za, 1głosu brak (głosowało 12  radnych). Wniosek została podjęta. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 12 głosów – za, (głosowało 12  radnych). Uchwała została podjęta. 
 

[1]
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UCHWAŁA NR XLV/375/2023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 11 października 2023 

r. zmieniająca uchwałę NR XXXVII/311/2022 Rady Gminy Stanisławów z dnia 18 listopada 

2022 r. w sprawie przyjęcia "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzanie ścieków na tere-

nie Gminy Stanisławów"- załącznik nr 5. 
 

Ad. 9 

Pani Hanna Pietrzyk przedstawiła informacje dotyczącą zmiany nazwiska pani sołtys wsi Legacz. W 

związku z tym musi zostać dokonana zmiana uchwały.     

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 11 głosów – za, 1głosu brak (głosowało 12  radnych). Wniosek została podjęta. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 12 głosów – za, (głosowało 12  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XLV/376/2023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 11 października 2023 

r. w sprawie zmiany uchwały Nr VI/46/2019 Rady Gminy Stanisławów z dnia 22 maja 2019 

roku w sprawie inkasa podatków: od nieruchomości, rolnego i leśnego - załącznik nr 6. 
 

Ad. 10 

Pani Monika Krupa – Kierownik Referatu Inwestycji, Remontów i Ochrony Środowiska po-

informowała, że droga jest prywatna, wydzielona z jej działki i właścicielka prosiła o nadanie nazwy 

Św. Michała Archanioła. Komisja budżetowa zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie, a komisja 

społeczna - 3 głosy za i 2 głosy wstrzymujące. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek o uzupełnienie projektu uchwały o 

nazwę ulicy „Św. Michała Archanioła”. 

Głosowanie: 11 głosów – za, 1głosu wstrzymujący (głosowało 12  radnych). Wniosek została pod-

jęta. 

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 11 głosów – za, 1głosu wstrzymujący (głosowało 12  radnych). Wniosek została pod-

jęta. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści z nazwą ulicy „Św. Michała Archanioła”. 

Głosowanie: 11 głosów – za, 1głosu wstrzymujący (głosowało 12  radnych). Uchwała została pod-

jęta. 

UCHWAŁA NR XLV/377/2023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 11 października 2023 

r. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ołdakowizna - załącznik nr 7. 
 

Ad. 11 

Pani Monika Krupa omówiła projekt uchwały. Droga nr 221227W znajduje się w Cisówce, za 

świetlicą w stronę zachodnią. Obie komisje zaopiniowały projekt uchwały jednogłośnie.  
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  
Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 12 głosów – za, (głosowało 12  radnych). Wniosek została podjęta. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 12 głosów – za, (głosowało 12  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XLV/378/2023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 11 października 2023 

r. w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej nr 221227W poprzez wyłączenie z użytko-

wania na terenie Gminy Stanisławów - załącznik nr 8. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 6 min. przerwę w obradach sesji Rady Gminy. 
 

Ad. 12 

Pani Wójt rozpoczęła od tego, że kwota 2 229 225,00 zł to zasilenie zmian wchodzących do 

budżetu i została ona rozdzielona w zależności od potrzeb na najbardziej niezbędne zadania 

inwestycyjne, które były wcześniej zaplanowane. W poprzednim roku kwota była większa o prawie 

700 tys. zł. Jest to wprowadzenie nowego planu dochodów i wydatków do budżetu. Szczegóły 

omawiane były na posiedzeniach komisji budżetowej i społecznej. Zgodnie ze wskazówką z Urzędu 

Marszałkowskiego można było złożyć podanie o przesunięcie (przyspieszenie) środków na drogi z 

2025 r. na 2023 rok co zostało zrobione, ponieważ nikt nie wie co będzie w 2025 r. a środki są gminie 

już potrzebne – oczywiście wszystko w ramach kwoty 4 mil. zł.  

Pani Danuta Słowik – Skarbnik Gminy Stanisławów omówiła zmiany w budżecie po stronie 

dochodów i wydatków.   

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 12 głosów – za, (głosowało 12  radnych). Wniosek została podjęta. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 11 głosów – za, 1 głos przeciw (głosowało 12  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XLV/379/2023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 11 października 2023 

r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na 2023 rok - załącznik nr 9. 
 

Ad. 13 

Pani Danuta Słowik – Skarbnik Gminy Stanisławów omówiła zmiany w WPF dotyczą prognozy 

finansowej, czyli limity wydatków i dochodów w związku ze zmianami w budżecie.   

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  
Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 11 głosów – za, 1 przeciw (głosowało 12  radnych). Wniosek została podjęta. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 
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Głosowanie: 12 głosów – za, (głosowało 12  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XLV/380/2023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 11 października 2023 

r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stanisławów na lata 2023 – 

2033 - załącznik nr 10. 
 

Ad. 14 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, Pan Waldemar Zbytek - 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął XLV Sesję Rady Gminy Stanisławów. 
 

 

  Protokołowała         Przewodniczący Rady Gminy 

  

Katarzyna Sabak       Waldemar Zbytek 

 

 

 

 

 



Przypisy wyłączenia jawności:

Organ, który dokonał wyłączenia: Wójt Gminy Stanisławów

Prywatność osoby fizycznej - art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 
publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902).
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